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PROTOKÓŁ NR XXIX/2017 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 27 CZERWCA 2017 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ  

URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 12.40. 

Punkt 1. 

Otwarcie XXIX sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Tadeusz Różański otwierając 
XXIX sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 

Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych jest 11 radnych, na 

ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak  – Wójt Gminy Dobroń, 
2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 

3. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 
4. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 

5. Tomasz Ignaczak - Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony        
Środowiska Urzędu Gminy w Dobroniu. 

 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 

protokołu). 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie.  

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poinformował, że w związku 

ze śmiercią Przewodniczącego Rady Gminy Pana Mieczysława Serwy na 
podstawie paragrafu 6 Statutu Gminy Dobroń z dnia 30 marca br. oraz art. 

19 pkt. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, od dnia 
19 czerwca br. będę wykonywał obowiązki Przewodniczącego Rady jako 

Wiceprzewodniczący najstarszy wiekiem. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański wraz z Wiceprzewodniczącą 
M. Wolną, radnymi, pracownikami Urzędu Gminy oraz osobami zaproszonymi 

na sesje upamiętnili minutą ciszy śmierć Przewodniczącego Rady Gminy Pana 

Mieczysława Serwy.    
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- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Tadeusz Różański odczytał 
postanowienie nr 21/2017 komisarza Wyborczego z dnia 22 czerwca 2017 r. 

w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Gminy w 

Dobroniu. Stanowi ono załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Tadeusz Różański stwierdził, 

że uwag do porządku obrad XXIX sesji Rady Gminy w Dobroniu nie 
wniesiono. Stwierdził, że jednogłośne - 11 głosami „za” przyjęto porządek 

obrad.  

Porządek XXIX sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań 

finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania Budżetu Gminy 

Dobroń za 2016 r.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Dobroń absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2016. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2017. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Komendantem Powiatowym Policji w Pabianicach na 

przekazanie środków finansowych z przeznaczeniem na rekompensatę 

pieniężną za ponadnormatywny czas służby dla policjantów, którzy 

realizują zadania z zakresu służby prewencyjnej na terenie Gminy 

Dobroń w roku 2017. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii 

dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy 

Rady Gminy w Dobroniu na drugie półrocze 2017 r.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy 

Komisji Rady Gminy w Dobroniu na drugie półrocze 2017 r.  

12. Rozpatrzenie sprawozdań z prac Komisji Rady Gminy w okresie 

pierwszego półrocza 2017 r.  
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13. Rozpatrzenie „Raportu z monitoringu Strategii Rozwoju Gminy Dobroń 

za lata 2015 – 2016”. 

14. Przyjęcie protokołu kontroli nr 23/1/2017 przeprowadzonej przez 

Komisję Rewizyjną Rady Gminy w Dobroniu w dniu 22 marca 2017 r. 

15. Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXVIII/2017 z sesji Rady Gminy. 

16. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

17. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

18. Informacje, sprawy różne. 

19. Zamknięcie sesji.  

 

Ad. pkt. 3. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie między sesjami): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że w okresie od poprzedniej 

do dzisiejszej sesji został ogłoszony i otwarty przetarg na termomodernizację 

budynków użyteczności publicznych na terenie Gminy Dobroń. Zostało 

wyznaczone 6 budynków: budynek znajdujący się przy ul. Sienkiewicza 37 

tzw. „Dom Nauczyciela”, budynek w Markówce, budynek „starej” szkoły w 

Mogilnie, budynek tzn. „Agronomówki”, budynek Szkoły Podstawowej w 

Chechle. Zaznaczył, że z tych budynków wyznaczonych do przetargu tylko 

na dwa zostały złożone oferty, które zostały zaakceptowane. Wybrano 

wykonawcę robót budowlanych dla budynku przy ul. Sienkiewicza 37, którym 

jest firma ENVIRO-SERVIS s.c., z siedzibą w Sieradzu oraz wykonawcę dla 

budynku Szkoły Podstawowej w Chechle, którym jest Konsorcjum firm: Eco-

Therm sp. z o.o z Łowicza. Ponadto jeśli chodzi o przetarg na wykonanie 

termomodernizacji Szkoły Podstawowej w miejscowości Chechlo jest to 

kwota 1 859 760 zł przy wartości kosztorysowej 2 633 857,97 zł. Natomiast 

oferta ceny na budynek przy ul. Sienkiewicza 37 wynosiła 479 855 zł, przy 

szacunkowej wartości zamówienia 473 424,47 zł. Poinformował, że ofertę na 

termomodernizację budynku przy ul. Sportowej 18 złożył Zakład 

Remontowo-Budowlany Wiesław Wnuk – cena oferty 476 010,00 zł brutto, 

przy szacunkowej wartości zamówienia: 383 447,91 zł brutto. Zaznaczył, że 

oferta ta została odrzucona ze względu na wysoką cenę. Na pozostałe 

budynki przeznaczone do termomodernizacji nie wpłynęły żadne oferty. 

Poinformował, że 19 czerwca br. ogłoszono drugi przetarg na roboty 

termomodernizacyjne, dla pozostałych części zamówienia. Planowane 

otwarcie oferty – 4 lipca br. Zaznaczył, 6 czerwca br. unieważniono 

postępowanie przetargowe dla zadania pn. „Budowa przedszkola i sali 

gimnastycznej w systemie budownictwa o znacznie podwyższonych 

parametrach energetycznych”, ponieważ cena jedynej złożonej oferty 

przewyższała kwotę, jaką gmina Dobroń zamierza przeznaczyć na realizację 
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zadania o ponad 1 600 000 zł. w dniu 8 czerwca br. ogłoszono drugi przetarg 

na wybór wykonawcy robót budowlanych dla budowy budynku pasywnego. 

Otwarcie ofert miało miejsce 23 czerwca br. W postępowaniu wpłynęły trzy 

oferty tj.: Polska Spółka Energetyczna Sp. z o.o. – cena oferty: 9 376 999,71 

zł brutto; STRABAG Sp. z o.o. – cena oferty: 10 795 906,82 zł brutto; 

Konsorcjum firm Eco-Therm, Grupa EKOENERGIA i ENVIROENERGY – cena 

oferty: 9 388 000,00 zł brutto, dwie oferty mieszczą się w zakresie 

możliwości finansowych zamawiającego. Poinformował, że aktualnie oferty 

są na etapie sprawdzania i trwają przygotowania do wyboru wykonawców do 

tzn. „promocji” dotyczącej realizacji obu projektów. Ponadto zaznaczył, że 

wraz z końcem maja nastąpiło rozstrzygnięcie konkursu organizowanego 

przez Urząd Marszałkowski na dotacje celowe dla sołectw. Gmina złożyła dwa 

wnioski na budowę placu zabaw w miejscowości Markówka i altany oraz grilla 

w miejscowości Róża – oba wnioski zostały zaopiniowane pozytywnie. 

Planowane podpisanie umowy to początek lipca br.  

Ponadto 13 czerwca br. rozstrzygnięto konkurs dla organizacji 

pozarządowych. Komisja zadecydowała o nieprzyznaniu dofinansowania z 

uwagi na niespełnienie kryteriów formalnych złożonej oferty, tj. złożona 

oferta jest niekompletna oraz wymagane w oświadczeniu znajdującym się na 

końcu formularza ofertowego skreślenia dokonane zostały w sposób 

uniemożliwiający jednoznaczne odczytanie deklaracji oferenta. Oferta 

złożona była przez Stowarzyszenie Zielona Szkoła z siedzibą w Łodzi. W 

dniach 17 i 18 czerwca zorganizowano XXVIII Święto Gminy Dobroń i III 

Festiwal Folkloru. Ponadto rozpoczęto przygotowanie do 18. Kolorów Polski 

– koncert w Kościele odbędzie się w dniu  09 lipca br.  

Poinformował, że jeśli chodzi prace w zakresie dróg to były wyrównywane i 

uzupełniane tłuczniem drogi szutrowe na terenie gminy Dobroń. Ponadto 

rozpoczęto prace przy budowie chodnika w Orpelowie. Były wykonane prace 

związane z czyszczeniem oraz wykaszaniem rowów. Na bieżąco były 

usuwane awarie na sieci wodociągowej. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański otworzył dyskusję. 

 

- Radna H. Grącka zapytała, na co gmina Dobroń przeznaczy  oszczędności 

jakie powstaną w związku z wyborem najkorzystniejszych ofert w ramach 

planowanych termomodernizacji ? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że należy poczekać do 

rozstrzygnięcia wszystkich przetargów założonych na ten rok i wtedy 

zobaczyć, w jakiej wysokości będą te oszczędności. Jeśli te oszczędności 
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będą znaczne to gmina będzie albo brać mniej środków zewnętrznych w 

postaci obligacji albo przeznaczyć je na inny cel. 

 

- Radny J. Goruchta zapytał, jakie gmina ma zabezpieczenia w przypadku 

nieterminowego wykonania tych inwestycji? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że nie bierze pod uwagę 

takiego przypadku. W umowach będą zawarte kary umowne za nieterminowe 

wykonanie inwestycji i zabezpieczenie należytego wykonania danej 

inwestycji w wysokości 10 % jej wartości. Zaznaczył, że każda inwestycja 

obarczona jest jakimś ryzykiem. 

 

- Na salę obrad przybył radny J. Zając – skład komisji 12 obecnych. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poprosił o wyjaśnienie, gdzie 

się znajduje budynek tzn. „Agronomówki” przeznaczony do 

termomodernizacji oraz zapytał czy firmy, które złożyły ofertę na budowę 

budynku pasywnego w Chechle mają doświadczenie w tego typu 

inwestycjach?  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że tzn. „Agronomówka” jest 

to budynek komunalny przy ul. Sportowej 18 w Dobroniu, zamieszkały przez 

4 rodziny. Ponadto poinformował, że firmy które składały oferty na budowę 

budynku pasywnego musiały wykazać w dokumentacji doświadczenie w tego 

typu budownictwie.  

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

 

Ad. pkt. 4. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

Budżetu Gminy Dobroń za 2016 r.): 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poinformował, że Radni Rady 

Gminy w miesiącu maju br. otrzymali sprawozdanie z wykonania Budżetu 

Gminy Dobroń za rok 2016 składające się z: bilansu wykonania budżetu 

Gminy Dobroń, bilansu jednostki budżetowej – Gminy Dobroń, rachunku 

zysków i strat – sprawozdanie łączne jednostek budżetowych, zestawienia 

zmian w funduszu jednostek – sprawozdanie łączne jednostek budżetowych 

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. Stanowi ono załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu. 
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że dochody w roku 2016 

zostały wykonane w kwocie 27 589 292,67 zł, tj. 102,5% planu. Z ogólnej 

kwoty dochodów 27 249 439,51 zł to dochody bieżące. Natomiast 

339 853,16 zł to dochody majątkowe. Wskazał na dobre wykonanie 

dochodów: z tytułu podatków lokalnych na poziomie 108,5% planu, za pobór 

wody z wodociągu gminnego 110,7%, za odprowadzanie ścieków do 

oczyszczalni 111,8%, udziałów w podatkach: dochodowego od osób 

fizycznych 101,7% oraz prawnych 156,2%.  Ponadto zaznaczył, że w roku 

2016 nastąpił znaczny wzrost budżetu zarówno po stronie dochodów, jak i 

wydatków, co związane było z wprowadzeniem rządowego programu 

„Rodzina 500+”, kwota ta wynosiła 3 743 786,61 zł. Poinformował, że jeśli 

chodzi o wydatki w roku 2016 to gmina starała się realizować wszystkie 

zadania w sposób optymalny, oszczędny i celowy, tak aby nie spowodować 

zachwiania funkcjonowania gminy oraz jednostek podległych. Zaznaczył, że 

rok 2016 to czas intensywnej pracy w celu pozyskania środków z nowej 

perspektywy. Prace zwieńczone zostały podpisaniem z Urzędem 

Marszałkowskim w Łodzi 23 grudnia 2016 r. umowy o dofinansowanie dwóch 

zadań inwestycyjnych: termomodernizacji oraz budowy przedszkola i sali 

gimnastycznej w Chechle.  Poniesione  w 2016 roku wydatki stanowiły kwotę 

25 226 440,95 zł, z tego  bieżące stanowiły kwotę 24 216 989,03 zł.  Jeżeli 

chodzi o wydatki inwestycyjne to jest to  kwota 1 009 451,92 zł.   

Ponadto  gmina poniosła wydatki związane z funduszem sołeckim w kwocie 

310 770,76, z tego 26,741% gmina może otrzymać zwrotu z budżetu 

państwa w wysokości 83 201 zł. Poinformował, że w roku 2016 gmina nie 

zaciągnęła żadnej pożyczki ani kredytu. Zaznaczył, że na budowę 

wielofunkcyjnego boiska w Dobroniu „Lokalna Grupa Działania” przeznaczyła 

kwotę 600 000 zł. Nabór na wnioski jeszcze nie został ogłoszony. 

Jeśli chodzi o rozchody to w związku z warunkowym umorzeniem przez 

WFOŚiGW w Łodzi pożyczki zaciągniętej w roku 2013 na zakup ciągnika wraz 

z osprzętem oraz mniejszymi do spłaty w roku 2016 ratami pożyczki 

zaciągniętej w grudniu 2015 r. na zakup koparko-ładowarki zmniejszono 

rozchody o kwotę 92 177,74 zł. Ogółem w 2016 roku spłacono raty pożyczek 

i kredytów w kwocie 694 822,26 zł., zapłacono odsetki od pożyczek i 

kredytów na kwotę 60 290,63 zł. W roku 2016 r. gmina osiągnęła nadwyżkę 

budżetową w kwocie 2 362 851,72 zł. 

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht odczytał pozytywną opinię nr 

25/12/2017 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu z dnia 21 czerwca 

2017 r. w sprawie wykonania Budżetu Gminy Dobroń za 2016 r. Opinia 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
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- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu M. Wolna odczytała uchwałę 

nr I/48/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 

z dnia 26 kwietnia 2017 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta Gminy 

Dobroń z wykonania budżetu za 2016 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXIX/218/17 , do którego nie wniesiono 

uwag. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poddał 

głosowaniu projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 12 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXIX/218/17 w sprawie zatwierdzenia sprawozdań 

finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania Budżetu Gminy Dobroń za 

2016 r. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.  

 

 

Ad. pkt. 5. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Dobroń absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

rok 2016): 

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht odczytał wniosek Komisji 

Rewizyjnej nr 25/7/2017 z dnia 21 czerwca 2017 r. o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Dobroń. Wniosek stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu M. Wolna odczytała uchwałę 

nr I/87/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 

z dnia 2 czerwca 2017 r. w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

w Dobroniu o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Dobroń za 2016 r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański otworzył 

dyskusję.  

 

- Brak dyskusji. 



P r o t o k ó ł  n r  X X I X / 2 0 1 7  z  s e s j i  R G  -  z  d n i a  2 7 . 0 6 . 2 0 1 7  r . 8 | 20 

 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXIX/219/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poddał 

głosowaniu projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 11 głosami „za” i 1 

głosem „przeciw” przyjęła uchwałę Nr XXIX/219/17 w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Dobroń absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 

2016. 

 

- Wójt Gminy Dobroń podziękował za udzielenie absolutorium. Podziękował 

za współprace Radzie Gminy oraz pracownikom Urzędu Gminy w Dobroniu. 

 

 

Ad. pkt. 6  (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2017): 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały.  

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa Janusz Szerffel odczytał pozytywną opinię nr 32/67/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXIX/220/17,do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poddał 

głosowaniu projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 12 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXIX/220/17 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2017. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański ogłosił 15 min przerwy. 

 

Ad. pkt. 7. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia z Komendantem Powiatowym 
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Policji w Pabianicach na przekazanie środków finansowych z 

przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną za ponadnormatywny 

czas służby dla policjantów, którzy realizują zadania z zakresu 

służby prewencyjnej na terenie Gminy Dobroń w roku 2017): 

- Komendant Powiatowy Policji w Pabianicach insp. Cezary Petrus przedstawił 

przebieg swojej służby zawodowej. Ponadto poinformował, że jeśli chodzi o 

powiat pabianicki to od 2010 roku władze samorządowe przekazały kwotę 

ok. 550 000 zł na służby ponadnormatywne. Zaznaczył, że w ustawach jest 

zapisane, że finansowanie policji odbywa się ze Skarbu Państwa. Ponadto 

ustawodawca przewidział w ustawie o policji i ustawie o samorządzie 

gminnym możliwość dofinasowania tego typu służb. W związku z powyższym 

w każdej tego typu sytuacji, jeśli jest dobra wola władz samorządowych 

Komendant Powiatowy występuje z wnioskiem do Wójta Gminy i 

Przewodniczącego Rady Gminy o rozważenie przekazania środków 

finansowych na służby ponadnormatywne. Poinformował, że służby 

ponadnormatywne dają możliwość skierowania dodatkowych policjantów w 

tereny zagrożone w godzinach i miejscach wskazanych przez gminę. 

Zaznaczył, że propozycja jeśli chodzi o ten rok została pisemnie skierowana 

do Wójta Gminy. Zaznaczył, że służby ponadnormatywne nie służą do 

represjonowania mieszkańców. W ramach tych służb policjanci nie są 

rozliczani pod kątem mandatów. Patrol policji, który wykonuje służbę za 

środki finansowe przekazane przez gminę jest do jej dyspozycji i ma 

reagować w sposób adekwatny. Wniosek Komendanta Policji w Pabianicach 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański otworzył dyskusję. 

 

- Radny J. Szerffel poinformował, że współpraca między Radą Gminy, Wójtem 

Gminy a Policją w latach ubiegłych układała się pomyślnie. Zawsze Rada 

Gminy była przychylna dofinansowaniu służb ponadnormatywnych dla policji. 

Zaznaczył, że sprawa ta była już analizowana na Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania Prawa, a opinia Komisji w tej 

sprawie była pozytywna. 

 

- Radny D. Becht stwierdził, że podziela pogląd Komendanta Policji w kwestii 

wystawiania mandatów i pouczeń. Poinformował, że Policja powinna przede 

wszystkim chronić i pomagać obywatelom, a nie tylko być środkiem represji. 
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- Radna H. Grącka poinformowała, że Rada Gminy w Dobroniu pozytywnie 

oceniła pracę policji w czasie służb ponadnormatywnych. Dowodem fakt, że 

w budżecie na 2017 r. jest przewidziana kwota z przeznaczeniem na służby 

ponadnormatywne dla policji. Zapytała w jakich miesiącach te służby 

ponadnormatywne będą pełnione? 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poprosił, o wyjaśnienie 

kwestii nasilenia się włamań na terenie gminy Dobroń. 

 

- Komendant Powiatowy Policji w Pabianicach insp. Cezary Petrus 

poinformował, że jeśli chodzi o termin pełnienia służb ponadnormatywnych 

to jest to termin umowny. Na podstawie podjętej uchwały Komenda 

Powiatowa Policji występuje do Wydziału Finansów Komendy Wojewódzkiej 

w Łodzi o akceptację i zgodę na podpisanie porozumienia. Stwierdził, że 

podziela opinie, że służby ponadnormatywne powinny być najczęściej 

realizowane w okresie wakacyjnym. Poinformował, że w statystykach 

policyjnych nie ma zwiększonej ilości włamań jeśli chodzi o gminę Dobroń. 

Stwierdził, że nie jest zadowolony z poziomu wykrywalności zdarzeń na 

terenie gminy Dobroń. Poinformował, że gmina Dobroń jest dobrym 

miejscem, aby powstał na tym terenie posterunek policji. W budżecie MSWiA 

na tzw. program odtworzenia posterunku policji jest przeznaczone 1,5 mln 

zł. Uruchomienie tego programu polega na tym, że gmina Dobroń musi 

posiadać albo nabyć działkę w wielkości 2000-2500 tys.m2, w pełni 

uzbrojoną, którą przekazuje do Skarbu Państwa. Skarb Państwa na tej 

działce buduje posterunek policji. Poinformował, że wg niego 

najodpowiedniejszym miejscem na posterunek była by działka przy 

skrzyżowaniu ul. Szkolnej i ul. Sienkiewicza w miejscowości Dobroń. 

 

- Kierownik Policji asp. szt. Rafał Ceglarek poinformował, że koszt utrzymania 

wybudowanego posterunku spoczywa na policji, nie na gminie.    

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poinformował, że w Kolumnie 

był posterunek policji, który został zlikwidowany i obawia się, żeby gmina 

Dobroń nie została w takiej samej sytuacji. 

 

- Komendant Powiatowy Policji w Pabianicach insp. Cezary Petrus 

poinformował, że to Państwo inwestuje i jest to duża inwestycja, więc nie ma 

możliwości żeby była taka sama sytuacja jak przy posterunku w Kolumnie. 

 

- Radny J. Zając podkreślił ważną rolę jaką pełni Policja oraz potrzebę 

przekazania środków finansowych na służby ponadnormatywne. 
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Poinformował, że popiera pomysł Komendanta Policji w sprawie 

wybudowania posterunku policji w Dobroniu. 

 

- Bez radnej H. Grąckiej – skład Rady Gminy 11 obecnych na sali obrad 

radnych; 

 

- Radny D. Becht stwierdził, że nie do końca zgadza się z wypowiedzią 

Radnego J. Zająca. Zaznaczył, że człowiek nie może być ograniczony tylko 

nakazami i zasadami. 

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa Janusz Szerffel odczytał pozytywną opinię nr 32/68/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXIX/221/17, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poddał 

głosowaniu projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 

11głosami „za” przyjęła uchwałę Nr XXIX/221/17 w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia z Komendantem Powiatowym Policji w Pabianicach 

na przekazanie środków finansowych z przeznaczeniem na rekompensatę 

pieniężną za ponadnormatywny czas służby dla policjantów, którzy realizują 

zadania z zakresu służby prewencyjnej na terenie Gminy Dobroń w roku 

2017. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

-  Komendant Powiatowy Policji w Pabianicach insp. Cezary Petrus 

podziękował za podjęcie w/w uchwały. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański ogłosił 10 min 

przerwy. 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu): 

 



P r o t o k ó ł  n r  X X I X / 2 0 1 7  z  s e s j i  R G  -  z  d n i a  2 7 . 0 6 . 2 0 1 7  r . 12 | 20 

 

- Bez radnego A. Pułaneckiego i radnego J. Kubika – skład Rady Gminy 9 

obecnych na sali obrad radnych. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy M. Wolna odczytała pozytywną opinię nr 

27/47/2017 Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXIX/222/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poddał 

głosowaniu projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 9 

głosami „za” przyjęła uchwałę Nr XXIX/222/17 w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 9. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy M. Wolna odczytała pozytywną opinię nr 

27/48/2017 Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański otworzył 

dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXIX/223/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poddał 

głosowaniu projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 9 

głosami „za” przyjęła uchwałę Nr XXIX/223/17 w sprawie nabycia 

nieruchomości. 
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- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

planu pracy Rady Gminy w Dobroniu na drugie półrocze 2017 r.):  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poinformował, że 

wszystkie opinie Komisji Rady Gminy w Dobroniu w tym zakresie były 

pozytywne: opinia nr 24/42/2017 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu 

w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. Opinia nr 32/69/2017 Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania w sprawie w/w projektu uchwały. 

Opinia stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokołu. Opinia nr 

27/49/2017 Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. Opinia nr 

26/13/2017 Komisji Rewizyjnej w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia 

stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański otworzył 

dyskusję. 

 

- Brak dyskusji 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXIX/224/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poddał 

głosowaniu projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 9 

głosami „za” przyjęła uchwałę Nr XXIX/224/17 w sprawie uchwalenia planu 

pracy Rady Gminy w Dobroniu na drugie półrocze 2017 r. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 11. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

planu pracy Komisji Rady Gminy w Dobroniu na drugie półrocze 2017 

r.): 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poinformował, że 

opinie Komisji Rady Gminy w Dobroniu w tym zakresie były pozytywne: 

opinia nr 24/43/2017 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu w sprawie 
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w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. Opinia nr 32/70/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 

19 do niniejszego protokołu. Opinia nr 27/50/2017 Komisji Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi 

załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. Opinia nr 26/14/2017 Komisji 

Rewizyjnej w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 21 

do niniejszego protokołu. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański otworzył 

dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXIX/225/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poddał 

głosowaniu projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 9 

głosami „za” przyjęła uchwałę Nr XXIX/225/17 w sprawie uchwalenia planu 

pracy Komisji Rady Gminy w Dobroniu na drugie półrocze 2017 r. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 
 

Ad. pkt. 12. (Rozpatrzenie sprawozdań z prac Komisji Rady Gminy w 

okresie pierwszego półrocza 2017 r.): 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poinformował, że 

sprawozdania zostały omówione na posiedzeniach Komisji Rady Gminy w 

Dobroniu i zapytał czy Radni wnoszą uwagi do sprawozdań? 

 

- Radni Rady Gminy w Dobroniu nie zgłosili uwag do przedstawionych 

sprawozdań. Sprawozdania stanowią załącznik nr 22 do niniejszego 

protokołu.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański otworzył 

dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 
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Ad. pkt. 13. (Rozpatrzenie „Raportu z monitoringu Strategii Rozwoju 

Gminy Dobroń za lata 2015 – 2016”.): 

 

- Sekretarz Gminy Dobroń omówił „Raport z monitoringu Strategii Rozwoju 

Gminy Dobroń za lata 2015 – 2016”. Stanowi on załącznik nr 23 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański otworzył 

dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poinformował, że 

raport został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy w Dobroniu. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poinformował, że 

raport został przyjęty bez uwag. 

 

 

Ad. pkt. 14. (Przyjęcie protokołu kontroli nr 23/1/2017 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy w Dobroniu 

w dniu 22 marca 2017 r.):  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu D. Becht 
odczytał protokół nr 23/1/2017 z kontroli Komisji Rewizyjnej z dnia 22 marca 

2017 r. Protokół kontroli stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  
 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański otworzył 

dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Rada Gminy nie wniosła uwag do protokołu kontroli nr 23/1/2017 Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu. 

 

 
 

Ad. pkt. 15. (Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXVIII/2017 z 
sesji Rady Gminy.):  

 
- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poinformował, że nie 

wpłynęły do Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu 
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nr XXVIII/2017 z sesji Rady Gminy w Dobroniu. Stwierdził że jednogłośne – 
9 głosami „za” - przyjęto protokół nr XXVIII/2017. 

 

 

Ad. pkt. 16. (Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.):  

 

Interpelacje:  

 

- Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Zapytania: 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański zapytał o możliwość 

naprawienia ul. Łącznej w Orpelowie? 

 

- Radny J. Zając zapytał o możliwość przesunięcia znaków drogowych w 

Poleszynie, które stoją za blisko drogi. Poprosił o ich przesunięcie do przodu 

lub tyłu, głębiej za rowem melioracyjnym, tj. 70 cm od granicy z asfaltem. 

 

- Radny J. Zając zapytał o możliwość wymalowania na skrzyżowaniu dróg w 

Poleszynie Dolnym poziomego znaku „stop” i ustawienia znaku pionowego 

„Stop” oraz postawienie znaku ograniczenia prędkości „do 30” na pasie drogi 

od strony Poleszyna Górnego oraz znaku „ustąp pierwszeństwa”. 

 

- Radny J. Zając zapytał o możliwość wysłania interpelacji do powiatu o 

postawienie znaków, które wyznaczają tory jazdy na skrzyżowaniu w 

Poleszynie Górnym, czyli na drodze powiatowej oraz przy skręcie w stronę 

miejscowości Zalesie, gdzie są dwa tory jazdy. 

 

- Radny J. Zając zapytał o możliwość wysypaniem tłuczniem zjazdu z drogi 

powiatowej w Poleszynie Górnym na drogę lasów państwowych w kierunku 

Zalesia, w celu wyrównania powierzchni łączenia się dróg. 

 

- Radny J. Zając zapytał o możliwość podniesienia asfaltu przy krawężniku 

chodnika w Orpelowie żeby woda spływała do rowu a nie stała przy chodniku. 

 

- Radny J. Zając zapytał o termin przebudowy odcinka drogi od przejazdu 

kolejowego w Orpelowie a wyjazdem na drogę DK 14. 

 

- Bez radnego D. Bechta – skład Rady Gminy 8 obecnych na sali obrad 

Radnych. 

 

- Radny J. Zając zapytał o możliwość wyznaczenia drogi polnej przy rowie na 

odcinku dróg łączących Poleszyn i Markówkę. 
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- Radny J. Zając zapytał o możliwość zakupu bramek z siatkami z atestem 

na boisko piłkarskie w Poleszynie. 

 

- Sołtys Sołectwa Barycz M. Warzycha poinformował, że nie pozwoli żeby 

Barycz była traktowana jak „bękart” w gminie Dobroń. Zaznaczył, że od 

dawna nie było w Baryczy przeprowadzonych żadnych inwestycji. Stwierdził, 

że droga od Kolumny w stronę Baryczy ma długość 1 km a nie można 

doczekać się jej naprawy, próby jej naprawienia trwają już 2 miesiące. 

Argumenty podnoszone, że ta droga nadaje się do naprawy to są argumenty, 

które są podnoszone od wielu lat, kiedy to duże ciężarówki przy budowie 

drogi S8 zniszczyły tę drogę gminą i nic z tym gmina nie robi. Ponadto 

poinformował, że od 2 lat porusza kwestię naprawy hydrantów w 

miejscowości Barycz i przez ten okres czasu nic gmina z tym nie robi. 

Stwierdził, że Radni Gminy wykonują swoje działania charytatywnie, 

natomiast Wójt Gminy Dobroń za swoje działania otrzymuje ogromne 

wynagrodzenie, które jest porównywalne do wynagrodzeń prezydentów 

dużych miast tj. Warszawa czy Łódź. Zaznaczył, że owi prezydenci mają 

trochę więcej „na głowie” natomiast Wójt Gminy Dobroń zarządza ok. 7000 

mieszkańców. Zaznaczył, że w Baryczy są realizowane jedynie śladowe, np. 

prace w postaci nakładki kostki brukowej na odcinku ok. 20 m2. Podkreślił, 

że jakiś czas temu poruszył temat inwestycji w Baryczy chociażby budowy 

kanalizacji, która jest niezmiernie potrzebna dlatego, że Barycz znajduje się 

w bezpośrednim sąsiedztwie rzeki, która jest objęta programem ochrony 

„Natura 2000”, a w planie zagospodarowania jest zakaz budowy szamb 

ekologicznych, więc nie ma gdzie tych ścieków odprowadzać.  

Na ręce Wiceprzewodniczącej Rady Gminy M. Wolnej Sołtys Sołectwa Barycz 

M. Warzycha złożył zdjęcia hydrantów oraz ubytków w drodze w miejscowości 

Barycz, które stanowią załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  

Sołtys Sołectwa Barycz M. Warzycha  złożył wniosek do Wójta Gminy Dobroń 

na ręce Wiceprzewodniczącej Rady Gminy M. Wolnej dotyczący 

przedstawienia analizy i raportu inwestycji z budżetu gminy Dobroń 

przeprowadzonych we wszystkich sołectwach gminy Dobroń w ciągu 

ostatnich 3 lat. Wniosek stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

 

Stwierdził, że nie oczekuje odpowiedzi w związku z jego dzisiejszą 

wypowiedzą, czeka na odpowiedz z zakresie złożonego dziś wniosku i opuścił 

salę. 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Duży R. Szczepanik zapytała o możliwość 

otrzymania odpowiedzi na temat złożonego przez nią pisma dotyczącego 

placu w Dobroniu Dużym. 
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 - Sołtys Sołectwa Dobroń Duży R. Szczepanik zapytała o możliwość 

podsypania kruszywem pobocza u jednego z mieszkańca na nowo budowanej 

drodze powiatowej na odcinku Dobroń Duży. 

 

  

Ad. pkt. 17. (Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne 
wnioski.):  

 
- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że ubytki w drodze na ul. 

Łącznej w Orpelowie zostaną naprawione. 
 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o organizację 
ruchu i o drogi w miejscowości Poleszyn, Orpelów to wskazane pracę zostaną 

wykonane. 

 - Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o 
przebudowę drogi w Orpelowie na odcinku od torów kolejowych do DK 14 to 

gmina jest obecnie na etapie sporządzania dokumentacji i porozumienia z 
Łaskiem w tej sprawie. 

 
- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o boisko 

piłkarskie w Poleszynie to ta sprawa nie jest prosta, gdyż jest tam działka a 
nie boisko. Od strony prawa w tym momencie nie możemy zrobić tam boiska, 

ale nic nie stoi na przeszkodzie żeby boisko tam w przyszłości powstało. 
Trzeba sporządzić projekt tego boiska i zamontować tam bramki. 

Poinformował, że jeśli w budżecie  będą pieniądze to takie boisko powstanie. 
 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o sprawę 
miejscowości Barycz to zostanie w tej kwestii wystosowane odpowiednie 

pismo do Sołtysa Sołectwa Barycz M. Warzychy. Zaznaczył, że w Baryczy 

była zmieniana nawierzchnia asfaltowa w kierunku Łasku, był porządkowany 
teren przy świetlicy, był budowany plac zabaw. Ponadto gmina pisała wniosek 

do Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi w sprawie nowych bramek, koszy na 
boisko w Baryczy, wszystkie propozycje mieszkańców Baryczy w miarę 

możliwości gminy są realizowane, a ponadto były montowane w Baryczy 
spowalniacze. Poinformował, że gmina będzie remontować drogę w kierunku 

tzn. „Biesek” żeby dowozić dzieci z Baryczy do szkoły w Mogilnie. Zaznaczył, 
że obecnie trwają prace związane z oświetleniem Baryczy. Jeśli chodzi o 

hydranty to jest wykonywany plan ich napraw i były wykonywane drobne 
naprawy hydrantów w Baryczy. Poinformował, że budowa kanalizacji w 

miejscowości Barycz jest bardzo trudna, natomiast jeśli chodzi o drogę z 
Kolumny do Baryczy to odcinek drogi gminy Dobroń jest utrzymany w 

lepszym stanie niż odcinek drogi gminy Łask. Zaznaczył, że wszystkie ubytki 
w drodze są systematycznie naprawiane.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o sprawę 
przejęcia gruntów w Dobroniu Dużym to zostało wysłane w tej sprawie pismo 

do straży i obecnie czekamy na odpowiedź.  
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Ad. pkt. 18. (Informacje, sprawy różne):  

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy M. Wolna poinformowała, że żałuje iż 

Sołtys Sołectwa Barycz M. Warzycha opuścił salę. Poinformowała, że pełni 

funkcję radnej już drugą kadencję dla tego terenu i nigdy nie była zapraszana 

przez pana M. Warzychę na zebrania sołeckie w Baryczy. Zaznaczyła, że 

zawsze pytając Sołtysa M. Warzycha czy wszystko jest w porządku w 

miejscowości Barycz otrzymywała twierdzącą odpowiedź. 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy M. Wolna poinformowała, że na zjeździe 

Przewodniczących Rady Gminy w którym ostatnio uczestniczyła, gmina 

Dobroń jest dobrze postrzegana. Jako gmina która dobrze się rozwija i w 

której dużo dobrego się dzieje. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poinformował, że w dniu 1 

czerwca br. udzielono odpowiedzi na pismo Pani Dorocie Ciebiada, która 

zwierciła się w dniu 10 maja br. z prośbą o zmianę miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Ldzań. Odpowiedź na 

pismo jest to wglądu w Biurze Rady. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poinformował, że w dniu 6 

czerwca br. wpłynęło do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu pismo z 

Gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska w Dobroniu o nr 210/2017 z 

prośbą o umorzenie płatności podatku od nieruchomości na kwotę 18.504,90 

zł. pismo jest skierowane „do wiadomości” Przewodniczącego Rady Gminy. 

Pismo jest do wglądu w Biurze Rady. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poinformował, że w dniu 12 

czerwca br. wpłynęło do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu pismo o 

nr WA 0031-Ł-181/2017-1 z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 

przedkładające uchwałę nr I/87/2017 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z 

dnia 2 czerwca 2017 r. w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady gminy w 

Dobroniu o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Dobroń za 2016 rok. 

Radni otrzymali uchwałę RIO wraz z materiałami na sesje i komisje.  

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poinformował, że w dniu 12 

czerwca br. wpłynęło do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu pismo o 

nr BHPŁe-237/218/17 od Komendanta Powiatowego Policji w Pabianicach z 

wnioskiem o dotacje na służby ponadnormatywne w 2017 r. Radni otrzymali 

pismo wraz z materiałami na sesje i komisje.  

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy M. Wolna poinformował, że w dniu 

9.10.2017 r. w Kościele parafialnym w Dobroniu o godz. 16.30 będzie 

odprawiona Msza Święta w intencji zmarłego Przewodniczącego M. Serwy.  
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Ad. pkt. 19. (Zamknięcie sesji):  

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Wiceprzewodniczący 
Rady Gminy w Dobroniu T. Różański - dziękując wszystkim za udział w sesji, 

zamknął obrady XXIX sesji Rady Gminy w Dobroniu. 
 

 
Na tym protokół zakończono. 

 

 
Protokołowała:                                                   Przewodniczył:                                                                   

Podinspektor ds. obsługi     Wiceprzewodniczący Rady  
organów samorządowych Gminy w Dobroniu  

 
Paulina Kaczmarek                                            Tadeusz Różański    

 


